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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Mødested: Sæbygård Skoleafdeling 

Tidspunkt og dato: kl. 1900-2100 04. oktober 2019 
 
 

 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 

 Louise Jæger Jeppesen 

 Lene Sørensen (afbud) 

 Anette Hede Michaelsen  

 Lone Haugaard (afbud) 

 Lone Bilgaard 

 Peter Christensen 

 Dan Christiansen  

 Thomas Kaptain (afbud) 

 Elever fra det store elevråd (ingen) 

 Ulla Winther – medarbejderrepræsentant 

 Rene Dehn – medarbejderrepræsentant  

 Jesper Koldtoft – referent  

 Lars Lundgreen – skoledistriktsleder 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

Punkt 5 udgår. 
Punkt til eventuelt: AULA 
Dagsorden ellers godkendt. 
 

2. Nyt fra elevrådet Afdelingslederne kontakter elevrådene 
angående temaet Mobning, som er et ønske 
fra fælleselevrådet. 
 
Lars har været på besøg hos elevrådet på 
Sæbygård-afdelingen. Der er bl.a. drøftet 
vedligeholdelse af bygninger og prioritering af 
midler hertil, parkeringsforhold til cykler (tids-
perspektiv i forhold til Sæby Spektrum) m.v. 
 

3. Opsamling på dialogmøde Dagsorden til dialogmødet blev ændret, så 
mødet kom til at omhandle opmærksom-
hedspunkter ang. afskaffelsen af RS og AI.  
 
Skolebestyrelserne ønsker i høj grad at 
inddrage medarbejdere og forældre i 
forbindelse med afskaffelsen og den 
kommende proces frem mod august 2020. 
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Det er vigtigt at have øje for, hvilke konkrete 
konsekvenser den politiske beslutning får på 
skoleafdelingerne. Drøftelserne ved bordene 
blev nedskrevet og forventes anvendt i det 
kommende arbejde. 
 
Louise rundsender noter fra forberedelsen til 
dialogmødet. 
 
Lars orienterede om ledelsens foreløbige 
arbejde i forbindelse med afskaffelse af RS og 
AI – herunder mulighederne for at fortsætte 
med de ting der fungerer godt hvor det er 
muligt og relevant. 
 
Overordnet drøftelse af, hvordan forløbet 
omkring RS og AI har kørt de seneste år i 
Skoledistrikt Syd, herunder pædagogiske og 
logistiske faktorer samt den kommende 
struktur, samarbejde og arbejdsgange i hele 
BBO. 
 
Afskaffelsen af RS og AI forandrer ikke 
umiddelbart distriktets økonomiske udgangs-
punkt. 
 

4. Afskaffelse af RS & AI 
 
Bilag vedhæftet 

Der skal tilrettes tre principper i forhold til 
afskaffelse af RS og AI:  

 Princip for overgange (dagtilbud/skole)  

 Princip for skole-/hjemsamarbejde 

 Princip for klassedannelse 
 

Skole-/hjemsamarbejde: 
ForældreIntra rettes til Aula. Lokalrådenes 
mødefrekvens ændres til at være op til 
afdelingslederne (ikke bestemt antal årlige 
møder). Sidste pind under skolebestyrelsen 
slettes (vedr. deltagelse i forældremøder). 
Ordet stamhold ændres til ordet klasse.  
 
Overgange: 
Ingen ændringer. 
 
Klassedannelse: 
I overskriften slettes 3. klasse.  
En passus om samarbejdet med dagtilbud (jfr. 
princippet for overgange) i forbindelse med 
klassedannelse indføjes i pind 7, hvor 
”stamholdslærere…” desuden slettes. 
 
Princippernes formuleringer drøftes og 
vedtages endeligt på kommende møde efter 
høring i medarbejdergrupperne. 
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5. Kørsel (måske) Punktet udgår. 
 

6. Nedsættelse af ansættelsesudvalg – 
afdelingslederstilling pr. 1.2.2020 

Orientering om den ledige stilling v/Lars.  
 
Stillingen opslås på Sæbygård Skoleafdeling 
med specialområdet som primært arbejds-
område. 
 
Ansættelsesudvalget består af: 

 Lars Lundgreen (distriktsleder) 

 Chris Kramme (afdelingsleder) 

 Mette Boas (afdelingsleder) 

 Susanne Danielsen (afdelingsleder) 

 Louise Jæger (skolebestyrelsen) 

 Thomas Kaptain (skolebestyrelsen) 

 Medarbejderrepræsentanter (udpeges 
senere) 

 

Lars udarbejder tids- og procesplan for 
ansættelsesprocessen. 

 

Kort orientering v/ Louise – 5 min. Intet til referat. 
 

Kort orientering v/ Lars – 5 min. Der udføres større malerarbejde m.v. på 
afdelingerne i de kommende uger. 
 
Forslag til mødekalender for 1. halvår af 2020 
omdelt. 
 
Der er budgetorientering for brugerbestyrelser 
på BUU-området onsdag den 6. november kl. 
17-18. 
 
Orientering om deltagelse i arbejdsgruppe 
med Sæby Erhvervsforening vedr. bosætning 
i forbindelse med rekrutteringsprocesser. 

 

Punkter til næste møde – 5 min.  Fortsat drøftelse og godkendelse af ændrede 
principper (fra mødet d.d.). 
 
Aula bliver fast punkt på dagsorden i en 
periode fremover. 
 

Eventuelt Aula:  
 

 Der mangler en link-funktion til bl.a. 
skolebestyrelsens arbejde (som 
dokument). 
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 Mange funktioner opdateres løbende 
fremover, lige som dokumenter (f.eks. 
skolebestyrelsens referater) lægges 
ud på selve hjemmesiden efter-
hånden. 

 

 

 

Næste møde: Sæby Skoleafdeling d. 03. december kl. 18-21. 
Alle møder afholdes fra kl. 1900-2100 og er lagt ind som elektroniske kalenderinvitationer. 
 
OBS! Mødet d. 03. december starter kl. 18 og er med spisning 


